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Quins mestres recordes de l’època d’estudiant al 
col·legi?
A Mª José, de Salzadella,  (la vaig tindre quan era molt 
menudeta i me tenia sempre a les seues faldetes) , a 
Asun, Angelita i... a Elena.

Ens contes anècdotes del teu pas per escola?
Recorde una anècdota entre Pili i Asun (la mestra). 
Estàvem a segon de primària i Pili li va preguntar a 
la mestra la edat que tenia, i quan aquesta li la va dir, 
Pili li va dir: però que vella! (i Asun la perseguia en un 
regle).
Vanesa i jo sempre estàvem discutint, ja que Vanesa 
me deia “Isabela” i jo a ella “Vanesuela”.
Elena me deia que que me compraria un traje de 
“michelin”, ja que era una miqueta “trompellot”.

Quines commemoracions i/o excursions 
t’agradaven més?
Les excursions m’agradaven totes (el fet era estar fora 
d’escola). Va haver una especial, quan vam anar a 
una granja-escola en Estivella, on per la nit ens van 
contar un conte de temor; i, com el meu llit feia un 
soroll estrany vaig agafar temor (i me va durar molt de 
temps).
Carnestoltes i el Festival de fi de curs m’agradaven 
molt. La primer perquè ens disfressàvem i la segona 
perquè al ser una classe molt unida gaudíem molt 
fent activitats tots junts (l’últim any vam preparar un 
musical sobre Disney).

La classe sou colla? O manteniu la relació però 
no aneu junts?
Som colla, s’han afegit alguns però els primers 10 
continuem.

Com definiries la teua classe?
La millor, i treballadors. A Angelita la vam tindre en 4t i 
sisè, i en l’últim curs ens reganyava perquè deia que ja 
no treballàvem tant com abans.

A quin institut vas anar a estudiar?
A Sant Mateu, en la branca de ciències.

Quins canvis vas notar entre escola i institut?
Va ser un canvi difícil, el nivell era elevat al passar de 
l’escola a l’Institut. Els alumnes de les Coves vam 
entrar més tard (érem els primers alumnes de sisè que 
vam anar a l’Institu), i van tindre que fer canvis en les 
classes per ficar-nos junts.

Què estudies en l’actualitat? On?
Estudie la carrera de matemàtiques en València. Quan 
era menuda i anava a escola, va vindre un dia Don 
Roberto al col·legi i ens va preguntar que què volíem 
ser de majors, un va dir bomber, un altre veterinari, i 
jo vaig dir que professora de matemàtiques a l’Institut 
(sense saber molt bé què volia dir).

Quan te quede per finalitzar els teus estudis?
Me queden dos anys, el màster i les oposicions. El 
primer anys va ser molt difícil per a mi, perquè havia 
molts símbols que conèixer, i mentre no vaig tenir la 
soltura suficient, vaig patir molt. El proper any faré 
quart, i crec que passaré en tot el curs net.

Què vols fer quan acabes? Quines perspectives 
tens?
Com ja he dit, des de menudeta he volgut ser 
professora d’Institut. Vull fer un màster de finances per 
poder tindre més possibilitats a l’hora de treballar.

Com li diuen al teu novio? D’on és?
Li diuen Víctor i és de la Torre D’En Besora.

porteu molt de temps junts? Quant?
Portem tres anys junts.

Com és?
Molt bo, i una miqueta cabut.

T’agrada la vida al mas?
Si, moltíssim. M’agradaria viure allí.

Què feies un dia de classe quan arribaves al 
mas?
Berenar, fer la faena i jugar amb les meues cosines.


